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2513 AA Den Haag 

 

 

Bij beantwoording datum, 

onze referentie en betreft 

vermelden. 

 

 

Hierbij bied ik u de antwoorden aan op de schriftelijke vragen gesteld door het Lid 

Popken (PVV) over het bericht dat de staatssecretaris meer openheid wil bij 

Defensie. Deze vragen werden ingezonden op 7 augustus jl. met kenmerk 

2019Z15578. 

 

 

DE STAATSSECRETARIS VAN DEFENSIE,  

 

 

Drs. B. Visser  
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2019Z15578 

 

Vragen van het Lid Popken (PVV) over het bericht dat de staatssecretaris meer 
openheid wil bij Defensie (ingezonden op 7 augustus 2019). 

1  

Bent u bekend met het bericht 'Staatssecretaris Barbara Visser wil meer 

openheid bij Defensie: 'We moeten fouten toegeven''?   

 

Ja 

 

2  

Kunt u aangeven waarom u nu pas het belang van meer openheid inziet? 

Betekent dit dat de beloften tot meer openheid tot op heden loze beloften 

waren? Zo nee, waarom niet? 

 

De openheid die Defensie toepast, bijvoorbeeld door het zo goed en zo veel 

mogelijk communiceren over voorvallen, is een essentiële voorwaarde om te 

kunnen leren van fouten. Dit helpt ons om veiliger te werken en om het 

vertrouwen in onze organisatie te verhogen. In een organisatie met 60.000 

mensen is het niet uit te sluiten dat er fouten worden gemaakt, maar door ervan 

te leren wil Defensie de kans op dezelfde fouten in de toekomst minimaliseren.  

 

3  

Bent u nu wel bereid om vraag 4 van mijn schriftelijke vragen 

(2019Z12432) volledig te beantwoorden, zodat burgers en militairen 

eindelijk duidelijkheid krijgen over onder andere de wantoestanden 

binnen Defensie en de geldverspilling aan Europese 

Defensiesamenwerking? Zo nee, waarom niet? 

 

De genoemde vragen in die vraag zijn eerder beantwoord. Ik zie geen reden om 

de antwoorden aan te passen. 

 

4  

Is de volgende stap in uw bewustwordingsproces dat u de krijgsmacht 

gaat inzetten voor grensbewaking, defensieslachtoffers ruimhartig gaat 

schadeloosstellen, de rotte appels gaat bestraffen en gaat stoppen met 

de afkoop van Turkse dienstplicht en diversiteitsgedram? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Over deze onderwerpen zijn in eerdere brieven reeds vragen beantwoord (zie 

Kamerstukken 2019D32908, 35210-X- nr.5, 34919 nr.7, 35200-X- nr.7, 35000-

X- nr.142, 35200-X- nr.6). Ik zie geen reden om de antwoorden aan te passen. 

 

 

5  

Kunt u bovenstaande vragen apart beantwoorden, ook indien samenhang 

bestaat tussen de vragen? Zo nee, waarom niet? 

 

Ja 

 


